
 
 
                                      PROTOKÓŁ nr 5/VII/2019 
 

z obrad Zarządu Okręgu PZHGP we Wrocławiu zwołanego na dzień 01.07.2019 godzina 16,00 w           
siedzibie Okręgu we Wrocławiu przy ul. Międzyleskiej 6 E 

 
Posiedzeniu przewodniczył Kol. Edward Ziobrowski – Prezes Okręgu 
Protokołował Kol. Jan Benedykt – wiceprezes ds lotowych. 
Obecni według załączonej listy 
Ustalenia : 

Zaproponowany porządek został przyjęty jednogłośnie. 
 
1.Przywitanie przybyłych członków Zarządu Okręgu.  
2.Powołanie Komisji do sprawdzenia dokumentów z Oddziałów / deklaracji członkowskich, 
kartotek indywidualnych Hodowców oraz Kart Ewidencyjnych Hodowcy/. 
>  deklaracje członkowskie – sprawdza Kol. Edward Ziobrowski,  
    Kol. Bratosiewicz Sebastian oraz kol. Jerzy Siatkowski, 
>  kartoteki indywidualne – sprawdza Kol. Janusz Bezrąk, Pani Katarzyna 
    Leszczyńska,oraz  Kol. Grzegorz Szady, 
>  karty ewidencyjne Hodowcy – sprawdza Kol. Jerzy Bocheński,Kol. Kol. Jan 
    Benedykt,  Kol. Mariusz Jarnicki oraz Kol. Mariusz Jerdonek 
 
3.Rozpatrzenie odwołania Kol. Sławomira Bądkowskiego z Oddziału Gniechowice , Sekcja 
Sobótka w sprawie nieuznania lotu z m. Halle – 2 z dnia 19.05.2019. Członkowie Okręgowej 
Komisji Lotowej w osobach. Kol. Jan Benedykt – przewodniczący, Kol. Adam Kamiński członek 
oraz Kol. Janusz Bezrąk spiszą w tej sprawie protokół z otrzymanego odwołania oraz kopii listy 
zegarowej – pozytywnie rozpatrzyli odwołanie na korzyść Kol. Sławomira Bądkowskiego, gdyŜ nie 
było podstaw o takiej decyzji aby odrzucić wyniki z tego lotu. Zobowiązuje się Oddział do ich 
naliczenia. 
 
4.Rozpatrzenie odwołania Oddziału Środa Śląska – Leśnica w sprawie nie uznania lotu oraz w 
sprawie zmiany planu lotów. Zarząd Okręgu podtrzymał swoją decyzję o nie uznaniu wyników w 
kategoriach , gdyŜ plan lotów zawierał 8 lotow w kat. B co jest niezgodne z regulaminem. 
 
5. Omówiono sprawy lotu Narodowego Bruksela na, który zgłoszono 1010 gołębi z 12 Oddziałów 
jedynie Oddział śmigród i Milicz nie zadeklarowały uczestnictwa w tym locie. Ustalono punkty  
wkładań w Oddziałach :  Brzeg Dolny, Oława oraz Gniechowice . Kol. Szady opracuje plan objazdu 
kabiny tak aby dojechała do Brukseli na godzinę ustalona w Regulaminie przez Zarząd Główny 
PZHGP. 
 
6.Ustalenie współzawodnictwa z lotu narodowego z Brukseli w ramach Okręgu ,ustalenie nagród 
finansowych za serie oraz za pierwsze indywidualne gołębie oraz ich zatwierdzenie. W dniu 
dzisiejszym brak moŜliwości podjęcia tej uchwały, gdyŜ nie wszystkie oddziały dokonały wpłaty za 
zgłoszone gołębie. 
 
7.Przyjęto do wiadomości Informacja Prezesa Okręgu Jelenia Góra w sprawie organizacji BALU 
MISTRZÓW w 2019 r. Regionu V – Wrocław w Bolesławcu. 
 
8.Informacja Prezesa Okręgu Wrocław w sprawie organizacji BALU MISTRZÓW w 2019 r., 
planowanym do zorganizowania w Restauracji „MARKUS” w miesiącu październiku 2019 roku. 
Szczegóły zostaną podane w m-cu sierpniu 2019 po ustaleniu ostatecznej daty oraz menu. 



 
9.Omówienie organizacji okręgowego lotu młodych z miejscowości PEINE . 
Projekt Regulaminu zostanie opracowany ostatecznie do 20.07.2019 r. przez prezesa okręgu i 
przesłany na oddziały. 
 
10.Przyznanie ostateczne poŜyczki Oddziałowi śmigród na zakup kabiny w wysokości 50 tys. 
złotych. Na wniosek prezesa Oddziału śmigród Kol. Mariusza Czeryby w transakcji zakupu kabiny 
z Oddziału Milicz uczestniczyć będą z ramienia okręgu Kol. Edward Ziobrowski oraz Kol. Jerzy 
Siatkowski. 
 
11. Kol. Jan Benedykt opracuje Komunikat odnośnie terminu zdawania spisów 
 gołębi młodych oraz planów lotów. 
 
12.Wolne wnioski. Do Okręgu wpłynęła kopia pisma skierowanego przez Kol. Edwarda Białowąsa 
z Oddziału Oława, Sekcja Bystrzyca Oławska skierowana do Prezesa Kol. Romana Mazura. 
informująca Go, Ŝe uniemoŜliwiono mu dalsze  wkładanie na lot gołębi, oświadczając, Ŝe jak chce 
dalej lotować to moŜe wkładać gołębie na punkcie w Oławie. Wobec powyŜszego zobowiązano 
Prezesa Oddziału Oława o zajęcie w tej sprawie stanowiska na piśmie i udzielenie 
zainteresowanemu odpowiedzi , co było przyczyną i kto podjął taka decyzję,  z wiadomością do 
Zarządu Okręgu. 
 
Na tym posiedzenie Zarządu Okręgu zakończono. 
 
 
                                                                         Z pozdrowieniem „Dobry lot” 
 
                                                                                  Edward Ziobrowski 
                                                                                     Prezes Okręgu 


